

Administrative Notices



Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs

Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

NUMBER 40

OCTOBER 1, 1990

NUMÉRO 40

LE 1^{ER} OCTOBRE 1990

Administrative Information

Travel Directives

Attached as Annex A are the latest revisions to the Travel Directives rates and allowances.

Bicycles locked in front of Pearson Building

Public Works Canada have advised that effective immediately, any bicycle found locked to trees or sign posts on the grounds surrounding the Lester B. Pearson Building, will be removed and confiscated by the RCMP at the expense of the owner.

You are reminded that bicycle parking is available to all Departmental employees and is located inside the garage close to the King Edward entrance.

Personnel Information

Annual Appraisals for the Non-Rotational CR and Service Groups (DA, GL, GS, OE)

The recently revised Treasury Board Secretariat policy on employee review reemphasizes its policy of informing employees of the results expected of them in the performance of their work, of making them aware prior to undertaking their tasks of the standards against which such performance will be judged and providing them with feedback on a continuing basis and periodic formal feedback. The appraisal report is a crucial element in this process.

Performance appraisal is an integral part of supervisory responsibility. Supervisors are accountable for completing appraisals on their employees and ensuring these are done on time. Rating officers, when evaluating supervisors, are to document the effectiveness or lack of effectiveness of supervisors in the exercise of this important responsibility.



United Way
Centraide

Renseignements administratifs

Directives concernant les voyages

Vous trouverez à l'annexe A les plus récentes modifications aux indemnités des Directives concernant les voyages.

Bicyclettes cadenassées à l'avant de l'édifice Pearson

Travaux publics Canada nous informe que dorénavant toute bicyclette cadenassée à un arbre ou une enseigne sur le terrain entourant l'édifice L.B. Pearson sera enlevée et confisquée par la GRC aux frais du propriétaire.

Nous vous rappelons qu'un stationnement pour bicyclette est à la disposition des employés du Ministère à l'intérieur du garage, près de l'entrée de la rue King Edward.

Renseignements sur le personnel

Appréciations annuelles pour les non permutants du Groupe CR et des groupes de service (DA, GL, GS, OE)

Le Secrétariat du Conseil du Trésor a récemment révisé la politique sur l'examen du rendement des employés. Il réaffirme sa politique d'informer les employés des résultats attendus dans l'exécution de leurs fonctions; de leur préciser, avant qu'ils entreprennent leurs tâches, des critères en fonction desquels leur rendement sera évalué; de leur fournir en permanence des commentaires et une évaluation périodique officielle. Le rapport d'appréciation constitue un élément-clé de l'examen du rendement.

L'appréciation du rendement est également une partie intégrante de la responsabilité du superviseur. Les surveillants sont responsables de la rédaction des rapports d'appréciation du rendement et du respect des échéances. Les agents noteurs, lors de l'évaluation des surveillants, sont tenus de documenter l'efficacité ou le manque d'efficacité des surveillants dans l'exercice de cette importante responsabilité.

HEALTHPARTNERS
PARTENAIRESANTÉ

We can't do it without you / Ensemble, nous réussirons

Affaires extérieures et
Commerce extérieur Canada
External Affairs and
International Trade Canada

Canada